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Nieuwsbrief 8 van 7 februari 2025 
 
 
Beste buurtgenoten, beste inwoners van Maassluis, 
 
In onze vorige nieuwsbrief meldden we al dat de gemeente niet langer met de 
BOBK wil samenwerken en nu zelf bepaalt met welke bewoners zij nog wil 
spreken. De ChristenUnie heeft hierover vragen gesteld in de gemeenteraad. 
Wethouder Kuiper stelde dat de wisselende deelname van BOBK-leden aan 
participatie-avonden de bijdrage bemoeilijkte, waardoor de gemeente voor een 
andere aanpak heeft gekozen. 
 
Allemaal onzin. Kennelijk in tegenstelling tot de gemeente hebben wij wél 
lijsten bijgehouden wie er precies op welke avond aanwezig was en dat waren 
vrijwel altijd dezelfde mensen. Om het vervolgens te hebben over de 
kwaliteit van onze inbreng is lachwekkend. Wij zeggen: lees onze 
nieuwsbrieven, enquêtes, parkeeranalyses, en gedetailleerd commentaar op de 
plannen er maar op na.  De gemeente trekt dus een rookgordijn op. 
 
We hebben één en ander ook nog eens uit de doeken gedaan in een artikel in 
het algemeen dagblad van 30 januari. Het artikel is bij deze mail gevoegd 
als bijlage. 
 
De eerste participatieavond, die plaatsvond op 23 januari, was een 
mislukking. Er was één enkele woningzoekende aanwezig, en nog iemand die 
niet echt een woning zocht maar door de projectmanager was aangedragen, ex- 
stagiaire van de gemeente. Hij deed een opleiding ontwikkeling stedelijk 
gebied of iets dergelijks. Er was een mevrouw, om onduidelijke redenen 
geselecteerd, die meteen tegen de bewoners die over de uitsluiting van BOBK 
wilden praten begon te schreeuwen. 
 
Twee van de aanwezige organisaties laten zich in de volgende avond door 
andere personen vertegenwoordigen. Die mogen dat wel. Een van onze bewoners 
die zich wilde laten vervangen en een vervanger doorgaf, bleek dit opeens 
niet meer te mogen. Terwijl de gemeente dat wel in haar brief aangaf als 
optie. Dat echtpaar werd eerst gezamenlijk uitgenodigd, waarna de echtgenote 
ineens niet meer welkom was. Waar is men mee bezig? 
 
Wethouder Kuiper werd er na de vergadering op aangesproken dat het 
schandalig is dat hij een van onze coördinatoren (Rik Verspeek, 
verantwoordelijk voor communicatie met de gemeente) met alle acties wil 
weren. Zijn reactie was: “hebben jullie de laatste nieuwsbrief gelezen van 
de BOBK? Dat vond ik schandalig!”.  Kennelijk is dat dan de rechtvaardiging? 



 
De gemeenteraad heeft de BOBK als organisatie de ruimte gegeven om mee te 
denken over de aanpak en uitwerking van de diverse onderzoeken die moeten 
gebeuren. Daarover hebben wij in onze vorige brief uitgebreid bericht. Daar 
blijkt in de eerste bijeenkomst niets van. Op de participatieavond, waar we 
ook na herhaalde verzoeken nog steeds geen verslag van hebben gehad, heeft 
de gemeente alleen informatie gegeven en geen ruimte geboden voor het 
overleg dat de gemeenteraad ons had beloofd. We mochten van onze 
gemeenteraad nu immers meepraten over de bouwhoogte, de opzet en analyse van 
het uit te voeren parkeeronderzoek en andere onderzoeken, en we zouden een 
terugkoppeling na grondige analyse krijgen van de onderzoeken. 
 
Het zou ons niet verbazen als er bij de gemeenteraad nu enige moeheid 
optreedt. Weer een brief van de BOBK, nog steeds gedonder. Daar zeggen wij 
op dat gemeente de participatie in de eerste fase heeft laten ontsporen door 
steeds niet te willen praten over de onderwerpen die voor de BOBK de 
belangrijkste zijn, terwijl de gemeenteraad daar wel de ruimte voor had 
geboden: bouwdichtheid, parkeerplaatsen, bouwhoogte. Omdat wij daar steeds 
over berichtten in brieven aan college en raad is de gemeente en het 
projectteam nu heel boos op ons. Daarom is er een “ijzeren houdgreep” 
participatie verzonnen om de BOBK aan de kant te kunnen zetten en alleen de 
wenselijke onderwerpen te laten bespreken met de mensen die de gemeente zelf 
uitverkiest.  En wéér mogen de onderwerpen waar de gemeente geen zin in 
heeft niet aan de orde komen. 
 
Er worden door wethouder Kuiper op vragen van de gemeenteraad gewoon 
keihard onwaarheden gesproken. Zo langzamerhand raken wij het vertrouwen in 
de gemeente en de wethouder volslagen kwijt. Kan iemand daar nog verandering 
in brengen? 
 
Onze berichtgeving over dit alles is en blijft overigens feitelijk en 
zakelijk. Wel brengen wij de situatie die is ontstaan met de gemeente steeds 
naar de gemeenteraad. Want die gaat daar uiteindelijk over, en die moet 
daarom juist en volledig geïnformeerd worden. En onze BOBK leden ook. 
 
Dus, tot onze volgende nieuwsbrief. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Bewoners Organisatie Bouwplannen Koningshoek (BOBK) 
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